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ABCDE 
 

SID 2 (4) 
 

§ 1. Sammanträdet öppnas 
Lennart Keberg hälsade välkommen och förklarade årets första sammanträde öppnat. 
 
 
§ 2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av övriga frågor under punkten övrigt.  
 
 
§ 3.  Pensionärsrådets ledamöter och ersättare år 2007 
Enligt beslut i stadsdelsnämnden den 3 januari 2007 valdes nominerade ledamöter och 
ersättare till stadsdelsnämndens pensionärsråd år 2007. Det innebär samma representation 
som för år 2006.  
 
§ 4.  Sammanträdestider 2007 
Lista delades ut över 2007 års sammanträdestider som fastställdes vid sammanträdet i 
december. 
 
§ 5.  Val av ordförande och vice ordförande för år 2007 
Sigvard Ländin omvaldes enhälligt till ordförande i Rådet. Per Westberg omvaldes 
enhälligt till vice ordförande och tackade för förtroendet.  
Ordförande Sigvard Ländin tackade för fortsatt förtroende och ser fram emot det nya 
verksamhetsåret och att Rådet ska arbeta för de äldres bästa i stadsdelen. 
Lennart Keberg lämnade därmed över mötet till ordförande Sigvard Ländin. 
 
Ordförande tackade å Rådets vägnar förvaltningen för blommor inför julen. Vidare tackade  
ordförande för uppvaktningen i samband med hans födelsedag. 
   
 
§ 6.  Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll nr 11: 2006 från sammanträdet den 15 december 2006 blivit 
justerat och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 7. Val av justerare till dagens protokoll 
Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll.  
 
§ 8.  Rapport från förtroenderåden 
Hässelgården 
Birgit Grahn redogjorde från förtroenderådets sammanträde den 15 december. 
Olika aktiviteter i samband med julen har genomförts. Nya boende har flyttat in på 
seniorboendet. Rådet anser det angeläget att en öppen atmosfär ska råda mellan dem som 
bor i seniorboendet och övriga boende på Hässelgården. Anhöriga ska bjudas in till 
förtroenderådet. Vidare kommer hemtjänstens enhetschef som ansvarar för seniorboendet 
att bjudas in till förtroenderådet.   
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Skolörten 
Bengt Arlevind rapporterade att julen fungerat bra med både personal och olika aktiviteter 
på Skolörten. Fortfarande finns tomma lägenheter och från förtroenderådets sida hoppas 
man på att fler personer ska kunna flytta dit. 
 
 
§ 9.  Hässelgården 
Lennart Keberg rapporterade om läget kring ombyggnationen och vårdcentralen på 
Hässelgården. Datumet för öppnandet av vårdcentralen har flyttats fram till den 15 januari 
p.g.a. att datakablar till receptionen inte hunnit färdigställas. En provisorisk men snygg 
reception har iordningställts. Avtal har tecknats med Apoteket så att Hässelgården nu kan 
fungera som apoteksombud. 
 
Nästa steg för Hässelgården är att utveckla samverkan och tjänsteutveckling utifrån en 
helhetssyn av de äldres behov. 
 
 
§ 10.  Stadsdelsnämndens sammanträde den 30 januari 2007 
 
-  Verksamhetsplan för år 2007 
Kompletterande text till tidigare utsänt material kring äldreomsorgens text till 
verksamhetsplanen delades ut och redogjordes för. 
 
Rådet har tagit del av förvaltningens förslag till Verksamhetsplan för 2007. 
I övrigt hänvisar Rådet till de synpunkter som lämnades som bilaga till Rådets protokoll 
nr 11:2006. Bilagan bifogas även detta protokoll. 
 
-  Anmälan av händelse enligt Lex Sarah   
Gudrun Sjödin informerade om en anmälan enligt Lex Sarah som inträffat på ett boende. 
 
 
§ 11. Övrig information från äldreomsorgen 
Lennart Keberg informerade att stadsdelsdirektör Anders Meuller slutade den 31 december 
2006. Elisabeth Barö-Dérantz är tillförordnad stadsdelsdirektör fr.o.m. den 1 januari 2007.  
Annonsering om tjänsten för en ny stadsdelsdirektör har gjorts och sista ansökningsdag är 
19 januari. 
 
Lennart Keberg informerade om den nya stadsdelsnämnden fr.o.m. den 1 januari 2007. 
Ny ordförande är Birgitta Wahlman (m) och vice ordförande är Berit Kruse (s). 
 
En genomlysning av äldreomsorgens ledningsorganisation har efter beslut av 
stadsdelsnämnden påbörjats av Bohlin & Strömberg. Intervjuer kommer att ske med olika 
representanter från stadsdelsnämnden, äldreomsorgsavdelningen, ekonomiavdelningen och 
fackliga organisationer. En rapport kommer att presenteras i mars. 
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Beslut från Länsstyrelsen avseende tillsyn av Sjöberga Gård delades ut. Länsstyrelsen 
begär ett yttrande senast den 31 januari från Sjöberga Gård AB avseende hur brister som 
framkommit i den sociala dokumentationen ska åtgärdas. 
 
§ 12.  Övriga frågor  

•   Ulla Nilsson frågade om föreningsbidrag kommer att lämnas för år 2007. Lennart 
Keberg meddelade att det kommer att ges. Ansökningshandlingar kommer att 
skickas ut till de föreningar som fick bidrag år 2006. 

•   Sven Karlsson undrade om speciella parkeringsplatser avsedda för Hässelgården. 
kommer att iordningställas. Lennart Keberg meddelade att Micasa lyckats få en 
detaljplaneändring för att få parkeringsmöjligheter vid Hässelgården. 

•    Per Bergman informerade att Seniorhuset i Vinsta nu är färdigställt och utrustat. 
Det finns lokaler i två hus varav det ena är avsett som gym och det andra för olika 
aktiviteter för seniorer. Annonser har gått ut i lokalpressen.  

 
 
§ 13.  Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för kloka inlägg och bra diskussioner vid dagens 
sammanträde och förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
 
Nästa sammanträde äger rum den 26 januari, kl. 09.00 - 11.00 i Plaisiren. 
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